
Hjadstrup	og	Omegns	Vandværk	

Referat	af	generalforsamling	afholdt	den	24.	februar	2020	i	Otterup	Idrætscenter.	

13	medlemmer	mødt.	

Formanden	Leif	Knudsen	bød	velkommen	til	Generalforsamlingen.	

1. Jørgen	Jørgensen	blev	valgt	som	dirigent.	Han	konstaterede	generalforsamlingens	gyldighed.
2. Leif	Knudsen	kunne	berette,	at	der	havde	været	solgt	37.000	m3.	Der	havde	været	et	vandspild	på

9,5%.	Fra	1.	januar	2019	var	Thorup	og	Omegns	Vandværk	overtaget	af	Hjadstrup	og	Omegns
Vandværk.	Dette	betyder	et	yderligere	antal	forbrugere	på	34.	Da	vandtrykket	til	Thorup	ikke	var
tilfredsstillende,	havde	det	været	nødvendigt	at	etablere	trykforøger.	Der	havde	ikke	været	nogen
reklamationer.	Den	tidligere	vandværksbygning	samt	boringen	nedlægges.	På	Mette	Maries	Vej	har
vi	etableret	vandforsyning	på	de	25	grunde.	Det	havde	været	lidt	problematisk	med	gravearbejdet,
hvilket	havde	betydet	flere	brud	på	nettet.	Etableringen	har	givet	et	overskud	på	250.000	kroner,
hvortil	kommer	yderligere	7.000	kr.	pr.	parcel	ved	tilslutning.	Dette	hjælper	til	kommende
vedligeholdelser.	Alle	vandprøver	er	tilfredsstillende.	Vi	havde	haft	en	del	skader	på	nettet,	bl.a.	i
Bladstrup.	Her	havde	der	tidligere	været	problemer	så	nu	skulle	det	løses.	Derudover	ingen	nye
tiltag.	Det	kunne	være	ønskeligt	at	etablere	en	SMS	løsning	ved	nedbrud	m.m.	Der	er	intet	nyt	i
relation	til	etablering	af	en	ringforbindelse	(sikkerheds	forbindelse)	til	Otterup.

3. Det	reviderede	regnskab	blev	fremlagt.	Det	store	overskud	skyldtes,	at	udgifter	ved	udstykningen
på	Mette	Maries	Vej	er	aktiveret.

4. Budget	for	det	kommende	år	fremlagt.
5. Jesper	Jensen	nyvalgt	til	bestyrelsen	for	en	4-årig	periode	da	han	erstatter	Ivan	Carlsen	der	er

flyttet.	Per	Hedegaard	genvalgt.	Til	suppleant	genvalgtes	Peter	Ingdam.
6. Til	revisor	genvalgtes	Jørgen	Jørgensen.	Ingen	revisorsuppleant	valgt.
7. Ingen	indkomne	forslag.
8. Intet	under	eventuelt

Jørgen	Jørgensen	takkede	for	god	ro	og	orden	og	overgav	ordet	til	Leif	Knudsen	der	takkede	Ivan	Carlsen	
for	det	arbejde	han	havde	gjort	for	vandværket	igennem	mange	år.	Der	lød	også	en	tak	til	bestyrelsen	for	
godt	og	loyalt	samarbejde.	Ivan	Carlsen	takkede	for	den	tillid	der	havde	været	ham	vist	og	ønskede	
vandværket	god	vind	fremover.	

For	referat	

Per	Hedegaard	


